
                                                 O B E C   J O V S A 
OBECNÝ ÚRAD,  072 32 JOVSA 73, tel.: 056 / 698 33 80, e-mail.: jovsa@obecjovsa.sk 

Z Á P I S N I C A 

napísaná z  obecného zastupiteľstva v Jovse, konaného dňa 

22.02.2024 so začiatkom o 17:00 hodine v priestoroch OcÚ Jovsa 

_______________________________________________________________ 
 

POSLANCI OZ: 

1./ Adrián BURAĽ - neprítomný 

2./ Mgr. Ľuboslav ČIŽMÁR - neprítomný 

3./ Ing. Monika DEMKOVÁ - prítomná 

4./ Stanislav HARAKAĽ - prítomný 

5./ Ľuboš MODRÁK - prítomný  

6./ Tomáš ŠTOFA - prítomný 

7./ Peter ŽDIŇÁK - prítomný 

 

Starostka obce: Mgr. Ľubica Čornejová - prítomná 

Obecná kontrolórka:  Mgr. Anna Kosánová - prítomná 

Pracovníčka OcÚ: Mgr. Michaela Podhorová - prítomná 

                                  

Obecné zastupiteľstvo v Jovse na svojom zasadnutí prerokovalo: 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa, členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, schválenie 

programu 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

4. Zhodnotenie práce za rok 2023 

5. Správa kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023 

6. Žiadosti občanov 

7. Uznesenie č.86/2023 zo dňa 14.12.2023 

8. Rôzne - zrealizované a plánované aktivity obce 

9. Záver 

 

➢ Bod č. 1 
     Zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájila a viedla starostka obce, ktorá oboznámila 

prítomných s programom rokovania a konštatovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné - piati poslanci boli prítomní.  
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➢ Bod č. 2 

     Za zapisovateľa zápisnice poverila starostka obce pracovníčku obecného úradu, Mgr. 

Michaelu Podhorovú, za členov návrhovej komisie Stanislava Harakaľa, Ľuboša Modráka 

a Tomáša Štofu, za overovateľov zápisnice Ing. Moniku Demkovú a Petra Ždiňáka. 

Poslanci následne prijali  

 

U z n e s e n i e  číslo 1/2024 

                                                       zo dňa 22. 02. 2024 

 

 

OZ schvaľuje: 

Návrhovú komisiu v zložení: Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák a Tomáš Štofa. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter 

Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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Poslanci OZ následne hlasovali za program rokovania a prijali 

 

 

U z n e s e n i e  číslo 2/2024 

                                                       zo dňa 22. 02. 2024 

 

 

OZ schvaľuje: 

Program rokovania OZ dňa 22. 02. 2024. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter 

Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 3 

     Starostka obce skonštatovala, že prijaté uznesenia z posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva sa priebežne plnia. 

 

Poslanci OZ prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 3/2024 

                                                       zo dňa 22. 02. 2024 

 

 

OZ berie na vedomie: 

Stav plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

 

HLASOVANIE:   

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter 

Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 4 

      Starostka obce zhrnula a zhodnotila, prostredníctvom prezentácie a dataprojekcie, 

práce, podujatia a aktivity obecného úradu vykonané v roku 2023. Prítomných 

oboznámila so základnými štatistickými údajmi obce za predchádzajúci kalendárny rok 

týkajúcimi sa počtu narodení, úmrtí, stavebnej agendy, produkcii odpadu na území našej 

obce, informovala aj o spolupráci a aktivitách ZO Jednoty dôchodcov Slovenska v Jovse. 

Zároveň poďakovala za spoluprácu a vyzvala k motivácií a úsiliu o napredovanie obce aj 

v roku 2024. 

 

Poslankyňa Ing. Monika Demková sa zaujímala o to, či máme nejaké nové informácie 

ohľadom žiadosti podanej obcou na projekt Obnova budovy ZŠ v obci Jovsa. Doposiaľ 

nebola obci doručená žiadna odpoveď, ani výzva na doplnenie žiadosti. 

 

 

➢ Bod č. 5 

      Hlavná kontrolórka obce vypracovala Správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra za rok 2023, ktorá bola poslancom OZ doručená v časovom predstihu. 

      

 Poslanci OZ  hlasovali a následne prijali 

     

U z n e s e n i e  číslo 4/2024 

                                                       zo dňa 22. 02. 2024 

 

 

OZ berie na vedomie: 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter 

Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 6 

      Na Obecný úrad v Jovse bola opätovne doručená žiadosť o kúpu obecného majetku – 

pozemku, a to občiankou Ing. Vierou Lichvárovou. Ide o parcelu C-KN č. 612/2 – záhrada 

o výmere 125 m2. Prvotnou žiadosťou p. Lichvárovej sa poslanci OZ zaoberali na 

zasadnutí dňa 31.05.2023, kedy Uznesením č.49/2023 vzali žiadosť na vedomie. 

Žiadateľka danú parcelu roky aktívne užíva, nakoľko sa nachádza medzi parcelou v jej 

vlastníctve a cestnou komunikáciou II. triedy, t. z. predstavuje vjazd na jej pozemok. 

V súčasnosti má záujem o jej kúpu, keďže v budúcnosti tam plánuje aj výstavbu 

rodinného domu. 

 

Poslanci OZ sa so žiadosťou oboznámili a následne prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 5/2024 

                                                       zo dňa 22. 02. 2024 

 

 

OZ súhlasí: 

S predajom parcely C-KN č.612/2 – záhrada o výmere 125 m2, evidovanej na LV 

č.581, vo vlastníctve obce. Znalecký posudok na danú parcelu dá vypracovať 

žiadateľka na vlastné náklady a následne, po jeho doručení, OZ schváli zámer a 

spôsob predaja uvedenej parcely. 

 

HLASOVANIE: 

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter 

Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 7 

      Po zverejnení zápisnice zo zasadnutia OZ konaného dňa 14.12.2023 bola 

zapisovateľka poslancom Mgr. Ľuboslavom Čižmárom upozornená na nesprávne uvedené 

mená v hlasovaní za Uznesenie č. 86/2023. Poslanci uvedení v hlasovaní ,,proti“ sa 

v skutočnosti ,,zdržali“ a naopak. Po upozornení a preverení bolo uvedené hlasovanie 

opravené a zápisnica opätovne zverejnená dňa 12.01.2024. 

 

Poslanci OZ sa s danou informáciou oboznámili a prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 6/2024 

                                                       zo dňa 22. 02. 2024 

 

OZ berie na vedomie: 

Opravu zápisu v hlasovaní za Uznesenie č.86/2023 zo dňa 14.12.2023.  

 

HLASOVANIE: 

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter 

Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 8 

ZREALIZOVANÉ AKTIVITY 

- Pracovné stretnutie starostky obce s projektantmi – autormi projektovej dokumentácie 

Materská škola – Stavebné úpravy a projektovou manažérkou ohľadom žiadosti 

o dotáciu na rekonštrukciu. Starostka obce už na predošlom zasadnutí informovala, že 

žiadosti budú dve, z Plánu obnovy na zvýšenie kapacity, kde sa zrekonštruuje interiér 

a druhá, v závislosti od podmienok, adresovaná environmentálnemu fondu, pričom sa 

výzva na predkladanie žiadosti o NFP očakáva v marci. Jednou z podmienok bude 

potreba projektového energetického zhodnotenia (predpokladaná cena je 700-800 eur). 

- Príprava a distribúcia obecných novín. 

- Realizácia metodickej návštevy materskej školy odbornými zamestnancami 

Spoločného školského úradu vo Vinnom, s cieľom zistenia skutkového stavu pri 

dodržiavaní zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve 

v znení neskorších predpisov, zákona č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní v 

znení neskorších predpisov a v nadväznosti na zákon č. 164/2008 Z. z. o kontrole v 

štátnej správe v znení neskorších predpisov, zákona č. 553/2003 Z. z. o odmeňovaní 

niektorých zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov a následného predloženia požadovaných dokumentov a interných 

materiálov. 

- Montáž a demontáž vianočnej výzdoby. 

- Pokládka dlažby v sále a vstupnej chodbe obecného úradu. 

- Pracovné stretnutie s JUDr. Dagmar Mihalcovou na Okresnej prokuratúre 

v Michalovciach ohľadom kontroly požadovanej dokumentácie. 

- Oslovenie podnikateľských subjektov so žiadosťou o sponzoring Reprezentačného 

plesu obce.  

- Účasť pracovníčky obce na webinári: ,,Ukončenie roka a príprava na výruby.“ 

- Stavebné konanie spojené s ústnym pojednávaním a s miestnym zisťovaním týkajúce 

sa líniovej stavby ,,Základňová stanica a rádioreléový bod JOVSA (MI_JOQ)“. 

- Kolaudačné konanie spojené s ústnym pojednávaním a s miestnym zisťovaním 

ohľadom stavby ,,Jovsa, hlavná cesta – úprava NN a DP“. 

- Účasť starostky obce na zasadnutí Oblastnej rady Matice slovenskej za účasti predsedu 

MS, JUDr. Mariána Gešpera, PhD. 

- Spracovanie ročných štatistických výkazov. 

- Spracovanie účtovnej závierky za rok 2023 a finančných výkazov za IV. kvartál. 

- Zverejnenie podmienok obchodnej verejnej súťaže na prevod akcií obce Jovsa 

v obchodnej spoločnosti VVS,a.s. a zámeru prevodu akcií Dlhopisového programu 

garantovaných výnosov spol. VVS, a.s. Voda spieva. 

- Príprava a realizácia Reprezentačného plesu obce, poďakovanie starostky obce 

všetkým sponzorom, ktorí ochotne a štedro prispeli svojimi darmi do tomboly, 

poďakovanie za aktívny prístup k realizácii plesu poslancom Petrovi Ždiňákovi, 

Ľubošovi Modrákovi a zástupcovi starostky Tomášovi Štofovi a zamestnancom  
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obecného úradu, vďaka ktorým bolo obecné podujatie zorganizované na vysokej 

úrovni k maximálnej spokojnosti všetkých účastníkov, a to nielen čo sa týka  

interiérových úprav, na ktoré bolo veľa pozitívnych ohlasov, aj z úst bývalých 

poslancov, ale aj množstva tombolových cien. 

- Posvätenie interiérových priestorov obecného úradu. 

- Výmena nefunkčných svietidiel verejného osvetlenia. 

- Distribúcia letákov 1. východoslovenskej OZV( organizácie zodpovednosti výrobcov). 

- Účasť starostky obce na zasadnutí Valného zhromaždenia MAS Zemplín pod 

Vihorlatom,o.z. 

- Zaslanie požadovanej dokumentácie Okresnej prokuratúre v Michalovciach ohľadom 

vybavenia agendy verejnej správy. 

- Spracovanie výkazu o dani z nehnuteľností za rok 2023. 

- Spracovanie štatistických výkazov za komunálny odpad, výpočet úrovne vytriedenia 

odpadov za rok 2023. 

- Návšteva 8 bytovej jednotky MRK - alarmujúci stav, ktorý je potrebné vidieť aj 

poslancami OZ a urgentne riešiť. Starostka uviedla, že v bytovom dome zateká 

strecha, plesnejú steny, nevyhnutná je výmena niektorých okien a napojenie na 

kanalizáciu. V rámci najbližšieho pracovného stretnutia bude možnosť obhliadky byt. 

jednotky. 

- Pracovné stretnutie starostky obce s hlavným štátnym radcom Ing. Adamom Šepetkom 

z Úradu vlády SR ohľadom odbornej asistencie Plánu obnovy a odolnosti a pomoci 

pre MRK. 

- Kronikárka obce zrealizovala korektný a výstižný zápis sledu jednotlivých udalostí 

v roku 2023 do kroniky obce, za čo jej starostka obce vyslovila poďakovanie. Zároveň 

napísala báseň o obci, ktorá bude prednesená na Rozlúčke s letom. 

- Zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

PLÁNOVANÉ AKTIVITY 
 

- Pracovné stretnutie starostky obce s vedením základnej školy. 

- Výrub stromov v súlade s Rozhodnutím Okresného úradu Michalovce.  

- Účasť starostky obce na webinári Efektívna práca s technikou z DCOM. 

- 28. februára sa zrealizuje výjazdové rokovanie vlády, z ktorého dotácia pre obec bude 

na zámer Údržba strechy budovy Pošty.  

- Príprava a realizácia IX. ročníka Stolnotenisového turnaja o putovný pohár starostky 

obce. Starostka vyzvala poslancov k spolupráci. 

- Poďakovanie pedag. a nepedag. zamestnancom materskej a základnej školy pri 

príležitosti Dňa učiteľov. 

- Zapojiť sa do výzvy Matice slovenskej na predkladanie žiadosti na poskytnutie 

finančnej podpory na projekty ochrany a rozvoja miestnej a regionálnej kultúry. 

- Účasť starostky obce na výročnej členskej schôdzi základnej organizácie JDS v Jovse. 
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- Príprava a organizačno-technické zabezpečenie volieb prezidenta Slovenskej 

republiky. 

- Prvé a druhé zasadnutie okrskovej volebnej komisie. 

- Organizačno-technické zabezpečenie Volieb do Európskeho parlamentu 2024. 

- Spracovanie účtovnej závierky za 1. kvartál 2024. 

- Spracovanie formulárov vzájomných vzťahov za rok 2023. 

- Príprava a účasť našej dedinskej skupiny Jovšanočky na regionálnej súťaži záujmovo-

umeleckej činnosti seniorov ”AJ JESEŇ  ŽIVOTA JE KRÁSNA …” 

- Vyhlásenie a zverejnenie výberového konania na obsadenie miesta riaditeľa Základnej 

školy v Jovse. 

- Starostka obce mailom informovala poslancov o termíne Rozlúčky s letom 2024, 

výhrady voči hudobnej skupine Bravo neboli, ani iné podnety. Termín je 24.august 

2024. 

- Pracovné stretnutie o ďalších investičných aktivitách. 

 

Poslanec Ľ. Modrák oznámil, že pri rodinných domoch so s.č. 108 a 145 nesvieti neón. 

V tejto súvislosti starostka navrhla, aby sa umiestnili svetlá aj na stĺpoch, ktoré boli 

premiestňované bližšie k ceste (od hornej zastávky smerom k č.d. 304). 

 

Poslanec Peter Ždiňák požiadal o hlasovanie o použitie prostriedkov z peňažných fondov 

obce na rekonštrukciu cesty. Kontrolórka obce upozornila, že v bode ,,Rôzne“ to nie je 

možné, bolo potrebné v úvode doplniť bod programu. Starostka obce zároveň uviedla, že 

zvolá pracovné stretnutie, kde sa poslanci dohodnú na najbližších investičných výdavkoch 

obce a na následnom zasadnutí OZ sa to zakomponuje do bodu programu.  

P. Ždiňák ešte upozornil na potrebu výmeny vypínača v zadnej časti obecného úradu 

a taktiež na osvetlenie novozrealizovaného verejného priestranstva Pri mlyne. Ing.Monika 

Demková v tejto súvislosti navrhla dosiať trávu a svojpomocne ešte upraviť priestranstvo 

Pri mlyne.  

 

Starostka obce informovala, že občania pripomienkujú výtlky na cestách, ktoré bude 

potrebné opraviť. Peter Ždiňák uviedol, že aj napriek výzvam v rozhlase občania 

neupravili miestne komunikácie po prekopávkach. Obec im bude preto posielať 

individuálne výzvy s konkrétnymi termínmi. 

 

Poslankyňa Ing. M. Demková sa dopytovala, aký kľúč mala vláda pri rozdeľovaní financií 

obciam v súvislosti s ich výjazdovým rokovaním. Starostka uviedla, že my takúto 

informáciu nemáme, obec kontaktovali len kvôli uvedeniu zámeru. 
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O udelenie slova požiadal občan Marcel Čižmár. Starostka obce dala hlasovať za udelenie 

slova . 

Poslanci OZ hlasovali a prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 7/2024 

                                                       zo dňa 22. 02. 2024 

 

OZ schvaľuje: 

Udeliť slovo občanovi Marcelovi Čižmárovi.  

 

HLASOVANIE: 

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:Tomáš Štofa 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 

 

P. Čižmár sa dopytoval, ako je možné, že  bola opravovaná zápisnica zo zasadnutia OZ 

zo dňa 14.12.2023, keď vtedy, kedy žiadal o opravu on ako občan to nebolo možné. Bolo 

mu vysvetlené, že teraz bol mylný záznam zapisovateľkou uznaný a následne opravený. 

V čase, kedy žiadal o opravu p. Čižmár, zapisovateľka trvala na pôvodnom zázname.  

P. Čižmár zároveň navrhol, aby si zapisovatelia robili zo zasadnutia zvukové záznamy. On 

ako občan si ich údajne robí. Kontrolórka obce na jeho dotaz reagovala upozornením, že 

pred každým nahrávaním sú občania povinní najskôr o tom informovať prítomných. 

 

Následne požiadal o slovo Mgr. Marián Sobek. Starostka obce dala o udelenie slova 

hlasovať. 

Poslanci OZ hlasovali a prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 8/2024 

                                                       zo dňa 22. 02. 2024 

 

OZ schvaľuje: 

Udeliť slovo občanovi Mgr. Mariánovi Sobekovi.  

 

HLASOVANIE: 

Za toto uznesenie hlasovali piati poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, Ľuboš Modrák a Peter Ždiňák. 

Proti:0 
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Zdržali sa:Tomáš Štofa 

            Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 

 

Mgr. Marián Sobek požiadal o to, aby sa zo ,,zvyšných peňazí“ obce pokračovalo vo 

výstavbe vodovodu aj v ďalších častiach obce. Starostka obce na to reagovala tým, že 

vodovod sa bude ďalej riešiť v spolupráci s KSK.  

 

 

 

➢ Bod č. 9 

V závere starostka poďakovala všetkým za účasť a vyhlásila rokovanie za ukončené. 

 

Zapisovateľka: Mgr. Michaela Podhorová                 .......................................... 

 

Overovatelia:   Ing. Monika Demková                        .......................................... 

 

                    Peter Ždiňák                                        .......................................... 

 
                                                                                 
                                                                                                   Mgr. Ľubica  Č o r n e j o v á  

                                                                                                       starostka obce    


